

## Gabriela Nguyen-Groza

Gabriela's experience spans across sectors and countries, as a Trusted Advisor for Boards, CEOs and executive teams in multinational companies. She is specialised in international executive searches (iNED and C-Suite) and Leadership Advisory work, including on Purposeful Leadership, which is giving people a sense of purpose and belonging and making people follow a leader not because they were swayed, but because they were inspired. She is quick to grasp the sector challenges and nuances while bringing rigor, insight, care and pragmatism in her approach. She is also a lecturer with ILA (Institut Luxembourgeois des Administrateurs), the Board Members representative body in Luxembourg, as well as a Senior Advisor of the EMEA Board of *Women in Payments*, a global network for women working in the payments industry, and of *Neobrain*, an AI-based company in the HR sector.

*L'expérience de Gabriela s'étend à plusieurs secteurs et pays, en tant que conseillère de confiance pour les conseils d'administration, les PDG et les équipes de direction d'entreprises multinationales. Elle est spécialisée dans la recherche de cadres internationaux (iNED et C-Suite) et dans le travail de conseil en matière de leadership, notamment en ce qui concerne le "Purposeful Leadership", qui consiste à donner aux gens un sentiment d'utilité et d'appartenance et à faire en sorte que les gens suivent un leader non pas parce qu'ils ont été influencés, mais parce qu'ils ont été inspirés. Elle saisit rapidement les défis et les nuances du secteur tout en faisant preuve de rigueur, de perspicacité, d'attention et de pragmatisme dans son approche. Elle est également conférencière à l'ILA (Institut Luxembourgeois des Administrateurs), l'organe représentatif des administrateurs au Luxembourg, ainsi que conseillère principale du conseil EMEA Board of Women in Payments, un réseau mondial de femmes travaillant dans l'industrie des paiements, et de Neobrain, une société basée sur l'IA dans le secteur des ressources humaines.*